

Information sharing for agriculture and agri-food sector representatives – January 27, 2023 / Partage d'informations pour les représentants du secteur agricole et agroalimentaire – le 27 janvier 2023

***** *Le français suit* *****

Hello,

Agriculture and Agri-Food Canada's (AAFC) Industry Engagement Division is pleased to share with you updates of general interest to the agriculture and agri-food sector including Covid-19. We ask you to share this information in your networks and please continue to consult the [AAFC website](#) regularly for updates.

1. Employers and temporary workers to benefit from family work permits to address labour shortages

On December 2, 2022, Immigration, Refugees and Citizenship Canada [announced](#) that Canada is extending work permits to family members of temporary foreign workers. Expanding the eligibility for work permits to family members accompanying the principal applicant to Canada will help address labour shortages by assisting employers in finding the workers they need.

2. REMINDER: Industry SURVEY for Recycled Content and Labelling of Plastic Products

In the effort to advance [Canada's Zero Plastic Waste Agenda](#), Environment and Climate Change Canada (ECCC) is developing targets, standards, and regulations to eliminate plastic waste and pollution. Over the last several months, the department has published two consultation papers concerning proposed measures to 1) [mandate a minimum recycled content for certain plastic items](#) and 2) [strengthen the recycling and composting of plastics through accurate labelling](#).

The Government is proposing to address these two initiatives through a single regulatory proposal with two parts. Part I would aim to establish rules for minimum recycled content for certain plastic items (i.e., packaging), while Part II would establish rules for recyclability and compostability labelling of plastic packaging and single-use plastics.

As part of the regulatory development process, ECCC is obligated to properly identify and assess potential impacts and costs, including for industry and Canadians. To support the development of this analysis, ECCC is seeking to gather information directly from industry.

The [Cost-Benefit Analysis Survey](#) page outlines the purpose and intent of this information collecting exercise. Survey responses will be accepted until **February 10, 2023** using the link provided.

3. Newsletter – COVID-19 and your business: Issue 21

Innovation, Science and Economic Development Canada (ISED) has developed a [newsletter](#) in response to a need for Canadian businesses to obtain direct information on COVID-19 updates, tools and resources, on topics such as vaccination and workplace testing. Those interested in subscribing can do so [by clicking here](#), or through the [Canada Business App](#).

4. Information on Coronavirus disease (COVID-19) from the Public Health Agency of Canada

There are a number of updated resources available on the Public Health Agency of Canada website for the public including an **Outbreak Update** and the **COVID-19 Virtual Assistant: [Coronavirus disease \(COVID-19\)](#)**. Your organization may also be interested in:

COVID-19 and Respiratory Viruses

- **UPDATE** [Moderna Spikevax COVID-19 vaccines](#)
- **NEW!** [Poster: Help reduce the spread of respiratory viruses](#)

Mental Health

- **NEW!** [Mental health support: Get help](#)

For any questions: phac.hpoc.stakeholders-partiesprenantes.cops.aspc@canada.ca

We encourage you to share your comments and questions in writing through the AAFC Roundtable account (aafc.roundtable-table ronde.aac@agr.gc.ca).

Industry Engagement Division

Agriculture and Agri-Food Canada
Government of Canada

Bonjour,

La Division de l'engagement de l'industrie d'Agriculture et Agroalimentaire Canada (AAFC) est heureuse de partager avec vous des mises à jour d'intérêt général pour le secteur agricole et agroalimentaire, y compris concernant la Covid-19. Nous vous demandons de partager cette information dans vos réseaux et de continuer à consulter régulièrement le [site d'AAFC](#) pour les mises à jour.

1. **Les employeurs et les travailleurs temporaires bénéficieront de permis de travail pour les membres de la famille afin d'adresser la pénurie de main-d'œuvre**

Le 2 décembre 2022, Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada a [annoncé](#) que le Canada élargit l'admissibilité aux permis de travail aux membres de la famille des travailleurs étrangers temporaires. Élargir l'admissibilité aux permis de travail aux membres de la famille qui accompagnent le demandeur principal au Canada aidera à combler nos pénuries de main-d'œuvre en aidant les employeurs à trouver les travailleurs dont ils ont besoin.

2. **RAPPEL : Sondage de l'industrie sur le contenu recyclé et l'étiquetage des plastiques**

Dans le but de faire progresser le [Programme zéro déchet de plastique du Canada - Canada.ca](#), Environnement et Changement climatique Canada (ECCC) élabore des objectifs, des normes et des règlements pour éliminer les déchets de plastique et la pollution. Au cours des derniers mois, le ministère a publié deux documents de consultation concernant les mesures proposées pour 1) [imposer un contenu recyclé minimum pour certains articles en plastique](#) et 2) [renforcer le recyclage et le compostage des plastiques par un étiquetage précis](#).

Le gouvernement propose d'aborder ces deux initiatives par le biais d'une seule proposition réglementaire en deux parties. La partie I viserait à établir des règles relatives à la teneur minimale en matières recyclées de certains articles en plastique (c'est-à-dire les emballages), tandis que la partie II établirait des règles relatives à l'étiquetage de la recyclabilité et de la compostabilité des emballages en plastique et des plastiques à usage unique.

Dans le cadre du processus d'élaboration de la réglementation, ECCC est tenu de déterminer et d'évaluer correctement les impacts et les coûts potentiels, notamment pour l'industrie et les Canadiens. Pour appuyer l'élaboration de cette analyse, ECCC cherche à recueillir des informations directement auprès de l'industrie.

Le page principale du [sondage sur l'analyse coûts-avantages](#) décrit également le but et l'intention de cet exercice de collecte d'information. Les réponses au sondage seront acceptées **jusqu'au 10 février 2023** en utilisant le lien fourni.

3. **Infolettre – La COVID-19 et votre entreprise : numéro 21**

Innovation, Sciences et Développement économique Canada (ISDE) a élaboré un [bulletin](#) d'information pour répondre au besoin des entreprises d'obtenir des renseignements sur les mises à jour, les outils et les ressources de la COVID-19. Les personnes intéressées à s'abonner peuvent le faire [en cliquant ici](#) ou via l'[Appli Entreprises Canada](#).

4. **Informations sur les maladies à coronavirus (COVID-19) de l'Agence de la santé publique du Canada**

Il y a un certain nombre de ressources mises à jour disponibles sur le site Web de l'Agence de santé publique du Canada pour le public, ainsi que pour les professionnels de la santé, y compris notre **Mise à jour sur l'éclosion et la assistant virtuel COVID-19** : [Maladie à coronavirus \(COVID-19\)](#).

COVID-19 et les virus respiratoires

- **MISE À JOUR** [Vaccins Spikevax de Moderna contre la COVID-19](#)
- **NOUVEAU!** [Affiche : Contribuez à réduire la propagation des virus respiratoires](#)

La santé mentale

- **NOUVEAU!** [Soutien en santé mentale : Demander de l'aide](#)

Pour toutes questions: phac.hpoc.stakeholders-partiesprenantes.cops.aspc@canada.ca

Nous vous encourageons à nous faire part de vos commentaires et questions par écrit via le compte de la table ronde d'AAC (aafc.roundtable-table ronde.aac@agr.gc.ca).

Division de la consultation du secteur

Agriculture et Agroalimentaire Canada

Gouvernement du Canada